

CE No. BFY678 中央編號：BFY678

**Physical Scrip Withdrawal Form**  
實物股票提取表格

Account No :  
帳戶號碼

Account Name :  
帳戶姓名

I/We hereby instruct you to withdraw the following physical scrip from my/our above account and debit the account for all charges thereof:

本人/吾等特此指示貴公司從本人/吾等上述之帳戶提取以下實物股票，並於該帳戶扣除有關提貨之費用：

Stock Code 股份號碼	Stock Name 股份名稱	Denomination 分拆數量 (quantity 數量) x (No. of scrip 張數)	No. of Shares 股份數量	Charges^ (HK\$) 收費^ (港幣)
Total 合計:				

Remarks 備注:

^ For the Physical Scrip Withdrawal Fee HK\$5.00 per board lot (odd lot is counted as 1 lot), the deducted fees are non-refundable. It will take about 3-5 days for the process. Please collect the physical scrip in person within 2 business days after our notification reaches you.  
有關之提取實物股票手續費每手港幣5元(不足一手亦當一手計)，所扣除費用將不發還。需時約三至五個工作天辦理。提取實物股票需 貴客戶在本公司收到提貨通知二個工作天內，親身到本公司簽署收取。

I/We hereby confirm receipt of the above physical scrip from your Company.  
本人/吾等確認收妥貴公司交付上述之實物股票。

**Client Signature:**

客戶簽署:

Date

日期:

Full Name 全名:

ID Card No. 身份證號碼:

Date 日期:

**Third Party Authorization for Scrip Collection 授權第三者代實貨股票**

I/We, \_\_\_\_\_, hereby authorize Mr./Ms.\* \_\_\_\_\_ (holder of the I.D. Card No. : \_\_\_\_\_) to collect the above physical scrip on my/our behalf at your office. I/We hereby agree to indemnify you from and against all losses and damages, which may be suffered by you by reason of your acting in accordance with my/our authorization set out above.

本人/吾等 \_\_\_\_\_ 授權 \_\_\_\_\_ 先生/女士\* (身分證號碼 \_\_\_\_\_) 代本人/吾等到 貴公司提取上述之實物股票。本人/吾等同意承擔就上述授權所引致之一切損失及損害。

**Client Signature:**

客戶簽署:

**For internal use only:**

Signature Verified By:	Input Prepared by:	Input Checked By:
------------------------	--------------------	-------------------